
 
 

SPORTIEF  JAARVERSLAG  SEIZOEN  2023-2024 
 

ALGEMEEN                                                                                                                                                                          
Het jaar 2023-2024 was sportief gezien een mooi sportjaar dat we op gezellige wijze met de sporters en 
vrijwilligers hebben afgesloten. Het was ook het jaar waarin NAH-zwemmen en showdown een vaste 
plaats binnen de vereniging hebben gekregen.    

Ons ledental per 1 oktober 2024 is 130. Er zijn opzeggingen geweest aan het eind van het sportjaar maar 
de laatste weken komen er weer veel aanmeldingen binnen. We zien de toekomst met vertrouwen 
tegemoet en de verwachting is dat het ledenaantal in het jaar 2024-2025 stabiel zal blijven en mogelijk 
weer iets omhoog zal gaan. Boccia blijft de sport waar onze grootste zorgen liggen. NAH-zwemmen en 
het familiezwemmen mogen zich verheugen op een constante belangstelling. Ook de zwemgroepen ex-
revalidanten in De Tolbrug zijn permanent goed bezet.  

SPORT & SPEL                                                                                                                                                    
Afgelopen seizoen voor het tweede jaar in sporthal De Schans. De deelnemers blijven trouw en met 
enthousiasme op dinsdagavond naar de sporthal komen. De Schans heeft  een sportfoyer waar de 
sporters voor en na het sporten met elkaar samen zijn. Traditiegetrouw was het weer een gezellig 
seizoen met een mooie afsluiting in de sportfoyer van De Schans. De vrijwilligers en beheerder van de 
horecaruimte in De Schans hebben dit jaar voor een geweldige afsluiting van het seizoen gezorgd.   

RECREATIEF ZWEMMEN                                                                                                                                                                 
Zwemmen is voor veel van onze cliënten een fijne en gezonde bezigheid. Natuurlijk zijn er enkele die de 
tijd erg lang vinden duren, maar uiteindelijk verlaat iedereen met een voldaan gevoel het bad. Er komen 
regelmatig nieuwe aanvragen binnen. In goed overleg met zwemleider Elbert de Veer, Evy van der 
Ploeg, Helmi van Hirtum  en Richard de Leeuw wordt bekeken of deze mensen kunnen komen.                     
De beschikbare kleedruimten, voldoende begeleiding in de kleedkamer en het water zijn bepalend. 
Verder is er een grote vaste groep, die al jaren met plezier komt zwemmen. Het aantal vrijwilligers is 
licht gedaald door verhuizing, door een aantal advertenties en aandacht op sociale media zetten we in 
op meer vrijwilligers. Wij hebben een fijn seizoen achter de rug en gaan vol goede moed het nieuwe 
zwemjaar in. 

ZWEMLESSEN 
Afgelopen seizoen was, mede door de inzet van Petra, Jolanda en Jacqueline, een goed zwemjaar. Mede 
door het fanatisme bij de jongste leden gaat dit telkens erg leuk en zijn de resultaten ook goed. In de 
loop van het seizoen zijn ook weer een aantal nieuwe kinderen ingepast, die met veel enthousiasme van 
het water genieten. De belangstelling voor de zwemlessen is groot, maar door een tekort aan 
zwemwater en vrijwilligers is het nog niet mogelijk om meer kinderen te laten deelnemen aan de lessen. 
Het nieuwe seizoen gaat daar mogelijk verandering in komen.  

  



 
 
 

WATERBASKETBAL                                                                                                                                                         
Het waterbasketbal heeft ook dit jaar weer haar toernooien gehad. De toernooien verlopen in een 
gemoedelijke sfeer maar er is ook altijd strijd en passie te zien bij de meeste wedstrijden. Bij onze 
afdeling zijn er weer gelukkig wat nieuwe gezichten te zien en ook zij trainen vol enthousiasme mee. 
Hopelijk kunnen zij in het nieuwe seizoen aan enkele toernooien deelnemen. Daarnaast worden onze 
waterbasketballers regelmatig gevraagd om demonstraties te geven, met name bij waterpolo 
verenigingen die ook een waterbasketbalteam willen starten.  

WEDSTRIJDZWEMMEN                                                                                                                                                       
Er wordt door de afdeling wedstrijdzwemmen uitstekend getraind op de maandagavond. Dat gebeurt in 
het Sportiom, in samenwerking met BZV. Vaak zijn er nog afmeldingen, maar dat mag de pret niet 
drukken bij deze afdeling. Het is te hopen dat er in de toekomst meer wedstrijden komen waaraan de 
zwemmers kunnen deelnemen. 

ZWEMMEN EX-REVALIDANTEN 
Een seizoen waarin veel individuele doelen zijn bereikt. Een erg gevarieerd, uitdagend en ontzettend 
gezellig seizoen. Onder begeleiding van Dave van Veghel wordt vrij sterk ingespeeld op individuele 
doelen en het fysiotherapeutische aspect daarbij. Er zijn zwemdoelen behaald op het niveau van 
baantjes trekken, behouden van niveau ondanks de prognoses van de (spier) ziektes en hulp bij 
voortzetten van de doelen vanuit de Tolbrug. Helaas komen enkele leden volgend seizoen niet terug 
maar gelukkig bijna allemaal door goed nieuws. Doordat we telkens nieuwe aanmeldingen krijgen zijn 
de twee zwemgroepen ex-revalidanten in De Tolbrug zijn permanent goed bezet.    

SHOWDOWN 
De Robert Coppes Stichting is in 2021 in Vught gestart met een showdown groep om cliënten de ruimte 
te bieden hun sport uit te oefenen. Per 1 september 2022 heeft deze groep de overstap gemaakt naar 
SVG. Showdown is een sport met elementen van tafeltennis en airhockey. De trainingen vinden plaats 
bij Fysio De Vlasborch in Vught. Daar is voldoende ruimte om door te kunnen groeien en meer mensen 
van deze sport te kunnen laten genieten. Er is en blijft voldoende belangstelling voor deze sport. Enkele 
spelers doen mee aan de landelijke wedstrijden en zijn door SVG ingeschreven daarvoor. De groep is 
fanatiek en heeft op 18 november de eerste toernooi-dag georganiseerd in Sociaal Cultureel Centrum 
De Helftheuvel. De locatie is ideaal daarvoor. Het was een succesvolle en gezellige dag met positieve 
geluiden van alle deelnemers. De sport behoort inmiddels tot “vaste” sporten van de vereniging.  

ZWEMMEN NAH  (Niet Aangeboren Hersenletsel)                                                                                                      
In het seizoen 2021-2022 kreeg SVG geregeld de vraag van mensen met NAH of onze vereniging 
mogelijkheden heeft om mensen, met niet aangeboren hersenletsel, in kleine groepen in een rustige 
omgeving te kunnen laten zwemmen. Daarom is aan het einde van het sportjaar 2021-2022 besloten om 
in het seizoen 2022-2023, als proef, te beginnen met zwemmen voor mensen met NAH. Dat doen we in 
het doelgroepenbad van Het Sportiom. Iedere zondag van 10.00 tot 11.00 uur, aansluitend aan het 
familiezwemmen.  
 



 
 
Met Paul van Gellecom heeft SVG een ervaringsdeskundige binnen de vereniging die zich in ook buiten 
de vereniging inzet voor de belangen van mensen met NAH. Deze activiteit voorziet duidelijk in een 
behoefte. De groep is vol. Voor het jaar 2024-2025 kijken we hoe de belangstelling zich ontwikkeld. 
Mogelijk dat er een tweede groep komt. 
   
 

 

 

BOCCIA                                                                                                                                                      

Het aantal leden is nog steeds te laag. Voor de promotie van Boccia en onze vereniging heeft SVG 
deelgenomen aan de Special Sportsdag in Vught. De belangstelling die dag voor de sport was groot maar 
er zijn nog geen nieuwe aanmeldingen. Voor het verzorgen van de trainingen hebben we voldoende 
vrijwilligers. Een stagiair van de Johan Cruijf Academy blijft ook na zijn stage ons ondersteunen. Nu nog 
meer nieuwe leden. De trainingen de hebben ook dit jaar weer plaatsgevonden in Sporthal De Schans. 
De sporters en vrijwilligers zijn inmiddels gewend aan de nieuwe locatie en de vrijwilligers van het 
sportcafé in de accommodatie aan onze vereniging. Op dinsdagavond is het na de trainingen ook weer 
altijd gezellig. Het sociale aspect van onze vereniging komt hier volledig tot zijn recht.   

De toernooien vinden vanwege de afmetingen van de sporthal plaats in sporthal De Schutskamp.        
Ook dit jaar hebben we weer twee toernooidagen georganiseerd. Het is altijd weer een hele opgave 
voor SVG en GSN om voor de toernooien voldoende scheidsrechters, tijdwaarnemers en vrijwilligers te 
vinden voor het toernooi en voor de opbouw van de zaal. Samuël Dijkshoorn is de nieuwe 
contactpersoon bij GSN.                                                                                                                                                                         

FAMILIEZWEMMEN                                                                                                                                                        
Een goed bezocht gebeuren waar voor een groot deel dezelfde families acte de presence geven. Maar er 
zijn ook geregeld nieuwe zwemmers. De belangstelling is stijgende. 

Het bestuur SVG 


